
 
 

 
 

 
  
       
Protokoll fört vid Arkösunds samfällighetsförenings ordinarie årsmöte den 23 juni 2024. 
 
Årsmötet hölls i lokalen Skärgården, Arkösund. 
 
Efter en inledande presentation av styrelsemedlemmarna övergick man till att påbörja 
årsstämman. 
 
 
 
 
§ 1 Till ordförande vid mötet valdes Mats Björklund, och till sekreterare valdes Birger  
 Edelberg. 
 
§ 2 Årsstämman beslutade att mötet var behörigen utlyst. 
 
§ 3 Till justerare, tillika rösträknare, valdes Lars Lundin och Per Lundblad. 
 
§ 4 Följande medlemmar var närvarande: 
 Bertil Berg (Muldi Aktiebolag) 
 Christina Bergenrup 
 Mats Björklund 
 Jan Brattberg 
 Birger Edelberg 
 Stephan Engström 
 Sten och Birgitta Häggström 
 Per Lundblad 
 Lars Lundin 
 Anita Lundman 
 Inger Löfgren 
 Olof Nilsson 
 Thomas Pollare 
 Anders Strömlid 
 Fredrik Uhrbom 
 Anders Westerholm 
 Närvarolistan och röstlängden godkändes. 
 
§ 5 Dagordningen godkändes. (se bilaga) 
 
§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelser gicks igenom. (se bilaga)   
 Mötet beslöt att lägga dem till handlingarna. 
 
§ 7 Mötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§ 8.1 Inga motioner har inkommit från medlemmarna. 
 
§ 8.2 Inga förslag har framlagts av styrelsen. 
 
 



 
 

 
 

§ 9 Mötet beslöt att ersättningen till styrelse och revisorer skulle vara oförändrade från 
 föregående år. 
 
§ 10 Styrelsen presenterade förslag till budget samt debitering per andel enligt 
 debiteringslängden. (se bilaga) 
 Styrelsen informerade om att budgeten är utformad för att ge utrymme för vissa 
 underhållsarbeten på den del av den belagda vägen som ej omfattades av renoveringen 
 för några år sedan. 
 Mötet beslutade att ordinarie debitering för verksamhetsåret 1 april 2024 – 31 mars 
 2025 skall vara 500:- per andel. 
 
§ 11 Till styrelsen skedde följande val: 
 Birger Edelberg (omval 2 år) 
 Anders Strömlid (nyval 2 år) 
 
 Till styrelsesuppleanter valdes: 
 Fredrik Hellman (nyval 1 år) 
 Sten Häggström (omval 1 år) 
 
 Till revisorer valdes: 
 Anders Westerholm (omval 1 år) 
 Stephan Engström (nyval 1 år) 
 
 Till revisorssuppleant valdes: 
 Lena Sandberg (omval 1 år) 
 
 Till valberedning saknades förslag, varför dessa poster blev vakanta. 
 
§ 12 Övriga frågor. 
 

Två frågor hade framställts till styrelsen. 
A) Beträffande trafiksituationen till badplatsen på Sköldvik är styrelsen medveten om 

att situationen under varma sommardagar kan vara kaotisk, med olämpligt 
parkerade fordon längs vägen. Problemet har skriftligen påtalats för Norrköpings 
kommun. Kommunen har svarat att man skall se över situationen, men något 
konkret utöver detta synes ej ha hänt. 

B) Vad gäller frågan om förekomsten av uppställda husbilar på Sköldvik har styrelsen 
fattat beslut att ej vidtaga någon åtgärd då detta, enligt styrelsen, är en fråga som 
ligger utanför föreningens mandat. Styrelsens uppfattning är att denna fråga mer är 
en fråga om tillstånd och bygglov än en fråga om vägen. 

 
Styrelsen informerade om att Vattenfall planerat ett grävarbete för att lägga ned en ny 
elkabel under en sträcka om ca. 50 m. längs vägen omedelbart söder om den s.k. 
barackvägen. Man kommer att ha en dialog med Vattenfall i syfte att detta arbete skall 
påverka framkomligheten på vägen så lite som möjligt. 
 
Styrelsen informerade om att Skatteverket, efter en vägledande dom från Högsta 
Förvaltningsdomstolen, beslutat att föreningen inte längre skall vara 
redovisningsskyldigt för mervärdesskatt. Detta börjar gälla från och med den 1 april 
2024. 
 



 
 

 
 

 
§ 13 Styrelsen meddelade att årsmötesprotokollet kommer att hållas tillgängligt på hemsidan  
 och hos styrelsen, vilket godkändes av årsmötet. 
 
§ 14 Årsmötet avslutades, och ordföranden tackade alla för visat intresse. 
 
 
 
 
 
Arkösund den 23 juni 2024. 
 
 
________________________    __________________________ 
Mats Björklund      Birger Edelberg 
Ordförande       Sekreterare 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
________________________    __________________________ 
Lars Lundin       Per Lundblad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 

 
 
 
  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


